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Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 10. září 2018 

 

Přítomni (9): 
doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.; MgA. Jonáš Konývka; MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D.; 
prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D.; doc. Mgr. Hana Halberstadt; Mgr. Miroslav Ondra; BcA. Stanislav Čaban; 
prof. MgA. Martin Opršál; doc. MgA. Roman Novozámský; 
v průběhu jednání dorazila Hana Hána, DiS. – studentka HF 
 
Omluveni (1): 
doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; 
 
Přítomní hosté: 
prof. Mgr. Petr Oslzlý (rektor JAMU); JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU); Mgr. Martin Prokeš 
(právník JAMU), doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D.; 
 
 
Program zasedání:  
1. Zahájení    
2. Návrh na změnu rozpočtu na rok 2018 - osobní náklady a investiční akce 
3. Doplnění členství v AS JAMU   
4. Různé 
 
 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU (dále AS) Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. 
Konstatovala, že zasedání AS bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásila senát za 
usnášeníschopný, dále představila program zasedání AS JAMU. 

 

2. Změna programu 

Předsedkyně AS požádala senát o změnu pořadí projednávání jednotlivých bodů programu z důvodu 
časových možností rektora JAMU. AS souhlasil se změnou programu.   

 

3. Různé – představení nového prorektora JAMU 

Rektor JAMU představil AS svůj záměr jmenovat nového prorektora – doc. MgA. Marka Hlavicu, Ph.D. 
namísto nedávno zesnulého prof. Josefa Kovalčuka. Rektor JAMU vysvětlil AS své důvody k výběru 
doc. MgA. Marka Hlavici, Ph.D., na pozici prorektora pro tvůrčí činnost. 



 2 

AS JAMU se vyjádřil kladně k záměru jmenovat doc. MgA. Marka Hlavicu, Ph.D., prorektorem. 
Následně předsedkyně AS vyzvala všechny přítomné k uctění památky nedávno zesnulých pedagogů 
DF JAMU: prof. Josefa Kovalčuka a prof. Niky Brettschneiderové  minutou ticha. 

 

4. Návrh na změnu rozpočtu na rok 2018 - osobní náklady a investiční akce 

Kvestorka JAMU představila Změny rozpočtu JAMU na rok 2018, a to: Rozpočtová změna č. 1 – 
navýšení finančních prostředků v ukazateli na fixní a výkonovou část (dochází k navýšení o 2 511 317 
Kč) a Rozpočtová změna č. 2 – Fond reprodukce investičního majetku. 
Navýšení finančních prostředků – finanční prostředky budou na základě vývoje mezd na Janáčkově 
akademii múzických umění v Brně využity v oblasti osobních nákladů. 
Fond reprodukce investičního majetku – vzhledem k tomu, že JAMU neobdržela dotaci z Evropských 
strukturálních fondu na projekt „Podpora studijního prostředí na VŠ“ (tzv. nábyteček), došlo ke 
změně v pořadníku financovaných akcí v roce 2018 ve Fondu reprodukce investičního majetku.  
 
Výsledky hlasování o schválení Rozpočtové změny č. 1 – navýšení finančních prostředků v ukazateli 
na fixní a výkonovou část aklamací: 

ANO 9 hlasů; NE 0 hlasů. 

Rozpočtová změna č. 1 – navýšení finančních prostředků v ukazateli na fixní a výkonovou část byla 
schválena. 

 
Výsledky hlasování o schválení Rozpočtové změny č. 2 – Fond reprodukce investičního majetku 
aklamací: 

ANO 9 hlasů; NE 0 hlasů. 

Rozpočtová změna č. 2 – Fond reprodukce investičního majetku byla schválena. 

 

5. Doplnění členství v AS JAMU – přijetí nové členky AS JAMU Hany Hány 

AS JAMU přijalo novou členku – studentku HF JAMU Hanu Hánu, DiS., která nahradila BcA. Ivana 
Pavlů, DiS., která úspěšně ukončila své studium na HF JAMU.  

Následně byla diskutována nezbytnost vyhlásit doplňující volby do AS JAMU z řad studentů HF. Byla 
navržena a schválena volební komise ve složení: doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D., BcA. Libor 
Brzobohatý, Hana Hána, DiS., Mgr. Miroslav Ondra, prof. MgA. Martin Opršál, Mgr. Martin Prokeš. 

Předsedkyně AS JAMU vyhlašuje doplňující volby do AS JAMU (přesné znění je přílohou tohoto 
zápisu) a byl dohodnut časový plán přípravy voleb. 
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6. Různé 

MgA. Jonáš Konývka oznámil přerušení svého doktorského studia, a tudíž mu končí jeho mandát v AS 
JAMU. Doporučil, aby byl kladen větší důraz na osvětu studentů zaměřenou na jejich větší 
informovanost o funkci a důležitosti akademických senátů. AS JAMU vznesl požadavek, aby děkani 
obou fakult informovali studenty o funkci jednotlivých senátů. 

Za MgA. Jonáše Konývku nastoupí náhradník BcA. Libor Brzobohatý, který s členstvím v AS souhlasí. 

Prof. MgA. Martin Opršál vznesl dotaz na kvestorku JAMU týkající se vyplácení financí pro mobilitu 
studentů JAMU vyjíždějících v rámci programu na Erasmus – studenti dostávají finance v českých 
korunách a při bankovních transferech přichází o část financí. JUDr. Valová vysvětlila, že i JAMU 
dostává finanční prostředky určené na  výjezdy studentů v českých korunách, a tedy je takto musí i 
vyplácet. 

Předsedkyně AS vznesla dotaz na stav přípravy webových stránek a dotázala se, zda na příštím 
zasedání by mohly být tyto AS představeny.  

JUDr. Valová seznámila AS se stavem rozpočtu na rok 2019 pro vysoké školství – celé školství 
plánuje nárůst o 26 mld. Kč – tato částka je plánována především pro regionální školství, pro 
VŠ se v návrhu rozpočtu počítá s navýšením o 1,8 mld. Kč (z toho 700 mil. Kč bude 
směřováno na rozvoj lékařských a pedagogických fakult, dále 0,5 mld. Kč ISPROFIN), skutečný 
nárůst je plánovaný ve výši 600 mil. Kč pro VŠ, což požadované a nutné zvyšování platů 
umožní pouze v minimální míře. Reprezentace RVŠ a rektoři uměleckých VŠ hodlají dále 
jednat. 

 

 

Příští zasedání AS JAMU proběhne 8. října 2018 v 16 hod na DF JAMU (učebna 107).  

 

 

Zápis vypracovala dne 23. září 2018 P. Vodičková 
Verifikovala K. Horáčková 



AKADEMICKÝ SENÁT  JANÁČKOVY AKADEMIE MÚZICKÝCH UMĚNÍ V BRNĚ 
 
V důsledku řádného ukončení studia členů AS JAMU z řad studentů HUDEBNÍ FAKULTY 
a absence náhradníků na hudební fakultě vyhlašuje předsedkyně Akademického senátu JAMU 
      v souladu se zákonem č.111/1998 Sb., o vysokých školách, Statutem JAMU a s Volebním 

řádem AS JAMU (dále jen VŘ AS JAMU) 
 

DOPLŇOVACÍ VOLBY DO STUDENTSKÉ ČÁSTI AS JAMU  
ZA HUDEBNÍ FAKULTU 

 
NA DNY 

29. – 30. 10. 2018 
 

 s tím, že současně jmenuje volební komisi ve složení:  Libor Brzobohatý, Hana Hána, doc. 
Květoslava Horáčková, MgA. Miroslav Ondra, prof. Martin Opršál, Mgr. Martin Prokeš. 
Předsedkyní volební komise je dle VŘ AS JAMU doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.  
 
Časový plán přípravy voleb: 
Oznámení o vyhlášení voleb a stanovení termínu voleb bude uveřejněno v IS a v budovách 
obou fakult nejpozději do 3. 10. 2018. 
Na výše uvedených místech bude zároveň vyvěšen seznam studentů HF JAMU platný ke dni 
1. října.   
Od 4. 10. do 12. 10. 2018 bude v budovách obou fakult umístěna zapečetěná volební urna, do 
níž budou moci členové akademické obce vkládat návrhy na kandidáty členství v AS JAMU, 
jméno a příjmení kandidáta musí být čitelné, jinak je návrh neplatný. Kromě toho mohou 
členové akademické obce ve stejném období využít pro své návrhy k tomu uzpůsobenou 
aplikaci v IS. 
Volební urny budou otevřeny předsedkyní komise a jedním členem AS JAMU 12. 10. 2018 
ve 12 hodin. V tutéž dobu skončí možnost navrhování prostřednictvím IS. 
V době od 15. 10. 2018 do 20. 10. 2018 vyzve volební komise platně navržené členy 
akademické obce prostřednictvím IS (mailem), aby vyjádřili souhlas se svou kandidaturou.  
Nepotvrdí-li oslovený člen akademické obce svůj souhlas do tří dnů ode dne, kdy k tomu byl 
vyzván, platí, že s kandidaturou nesouhlasí. 
Dne 25. 10. 2018 budou na výše uvedených místech vyvěšeny seznamy kandidátů, kteří se 
svojí kandidaturou vyslovili souhlas. 
Volební komise sestaví hlasovací lístek se jmény kandidátů, kteří s kandidaturou vysloví 
souhlas.  
Doplňovací volby budou probíhat elektronicky prostřednictvím IS v době 29. – 30. 10. 
2018. 
Poté zpracuje volební komise výsledky voleb.  
Výsledky voleb budou vyvěšeny v IS a v budovách obou fakult nejpozději 1. 11. 2018.   
 
Připomínáme, že akademický senát je nejvyšším orgánem akademické samosprávy. 
Apelujeme proto na všechny členky a členy akademické obce JAMU, aby neopomněli 
využít jednoho z nejdůležitějších práv člena akademické obce, a to právo  účastí na 
volbách se přímo podílet na sestavení rozhodujícího zastupitelského samosprávného 
orgánu školy. 
 
V Brně dne    10. 9. 2018                  doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 
                                                               předsedkyně AS JAMU 
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